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DÓC  KÖZSÉG POLGÁRMESTERÉTŐL 
 6766 Dóc, Alkotmány u. 17. 
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Ikt.sz.:   90-46/2014.                        Tárgy: Beszámoló a képviselő-testület jogkörében a két ülés  

  között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb  

tárgyalásokról, a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

 

 

 

Dóc Község Képviselő-testülete 

 

D ó c 
 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 
I.   Lejárt határidejű határozatok végrehajtása  
 

A 62/2014.(X.03.) Kt. határozat alapján benyújtásra került a szociális célú tűzifavásárlással kap-

csolatos pályázatunk 30 m3 fa igénylésére. Vissza nem térítendő támogatást állapított meg ré-

szünkre a BM, 27 erdei m3 fa vásárlásra. 

  
 

II.  Átruházott hatáskörben hozott intézkedés   
Átruházott hatáskörben az utolsó soros képviselő-testületi ülés óta  

– 8 fő részére önkormányzati segély 

–    2 fő részére természetbeni 
megállapítás és kifizetés történt. 

 

 

III. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről  
 

Október 13-án megbeszélést folytattam a Sándorfalvi Rendőrőrs vezetőjével a helyhatósági 

választáson történt atrocitásokról. Elmondta, hogy még fokozottabb rendőri jelenlét várható a 

településünkön.  
 

Október 14-én tudomást szereztem arról, hogy a helyhatósági választásokon történt atrocitások 

miatt letartóztatott embereket szabadlábra helyezték. Érdeklődtem a Sándorfalvi Rendőrőrs 

parancsnokától, valóban így van-e. Elmondta, valós az információ.  
 

Október 15-én  telefonon hosszas beszélgetést folytattam a Szegedi Rendőrkapitányság 

vezetőjével, aki elmondta, hogy még fokozottabb rendőri jelenlétet rendelt el községünkben.  

Ugyanezen a napon megkeresett hivatalomban Vágó Gábor, a Bergendóc Szociális 

Szövetkezet elnöke és segítségünket kérte: projektort, vetítővásznat és Dóc község zászlaját 

kérte el. Természetesen rendelkezésére bocsátottam.  Kölcsönösen biztosítottuk egymást, 

feladatunknak tekintjük, hogy Dóc község fejlődéséért dolgozzunk. Elmondtam neki, hogy 

várhatóan még ebben az évben – előre láthatóan november hónapban – kér a képviselő-

testület egy tájékoztatást a szövetkezet tevékenységéről.  

 

Október 16-án részt vettem Fábiánsebestyénen a polgármesterek köszöntésén.  

 

Október 17-én megbeszélést folytattam Makra József polgármester úrral a hármas határútnál 

található beomlott csatorna javításáról. Javasolta, hogy ne a három önkormányzat javíttassa 

ki, hanem jelezzük a Vízügyi Igazgatóságnak.  
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Abban állapodtunk meg, hogy önkormányzatunk megírja a levelet, ő aláírja. Ezután 

megkerestem Ujvári László polgármestert, aki egyetértett. A levél elkészült, elküldésre került.  

Ugyancsak ezen a napon vettem részt Kakas Béla Sándorfalva város volt polgármesterének, a 

megyei közgyűlés elnöki posztjának várományosának fogadásán.  

 

Október 21-én megbeszélést folytattam Dr. Zélity Lászlóval a Szegedi Rendőrkapitányság 

vezetőjével és Herzsán Gáborral a Sándorfalvi Rendőrőrs vezetőjével. Időpontot egyeztettünk 

lakossági közbiztonsági fórum időpontjára.  

Ugyancsak ezen a napon folytattam megbeszélést Dr. Kertész Veronikával, akivel találkozót 

beszéltünk meg, hogy a helyhatósági választáson történt  atrocitás miatt a két hölgyet kísérje a 

rendőrségre a meghallgatásokra.  

Ugyancsak ezen a napon kaptunk levelet a Szeged és Környéke Vízgazdálkodási Társulattól a 

hármas határúton lévő „híd” ügyében. Tájékoztatták önkormányzatunkat, hogy hamarosan 

szemrevételezik a beadványunkban szereplő „híd” állapotát. Erről Balástya és Ópusztaszer 

polgármesterét tájékoztattam.  

 

Október 22-én  megalakult az új képviselő-testület.  Az ülést követően koszorúztunk. 

 

Október 27-én áttanulmányoztam azt a  kilenc  pályázatot, amelyet a 2014-2020-as évekre 

jelent meg. Elsősorban közép- és kisvállalkozóknak jelent meg, kettő közülük önkormányzati. 

Egyik az ivóvízjavító, a másik szennyvíz elvezetés. Nálunk lassan befejeződik az ivóvízjavító 

program, a szennyvíz elvezetés (csatornázás) csak a 2000 főnél több lakosú településekre 

vonatkozik.  

A mai napon a Probart megkezdte az ivóvízminőség-javító program keretében elvégzett 

munkálatok során okozott úthibák elhárítását.  

A mai napon lakossági bejelentés érkezett, hogy a Rózsa utca azon szakasza, amely nem 

szilárd útburkolatú sok helyen kátyús.  

 

Október 29-én a Probart Kft. kijavította az ivóvízminőség-javító program következtében 

keletkezett útkárokat.  

Érdeklődő volt a helyben lakó kmb-s álláshelyre, szemrevételezte a családdal együtt a 

szolgálati lakást.  

Személyesen győződtem meg a temető rendbetételéről.  

 

November 03-án megbeszélést folytattam Godó Imre úrral, aki az ivóvízminőség-javító 

program lebonyolítását irányítja Dócon. A tartályok mosatásával kerestem meg.  

Megnyugtatott, hogy a mosatáskor használt víz befogadására megfelelő a kialakított tároló a 

vízmű területén.  

Bemutatkozott az új óvónő, aki 2014. augusztus 25-e óta dolgozik nálunk, Gubis Lászlóné 

nyugdíjba vonult óvónő helyett. Továbbá tájékoztattak az ovibálról.  

Megbeszélést folytattam Dr. Zélity László ezredes úrral a közbiztonsági fórummal 

kapcsolatosan.  

Ugyancsak ezen a napon a Somogyi Könyvtár Módszertani Osztályának munkatársával 

folytattam megbeszélést a könyvtárunk és a megyei könyvtár közötti lehetséges 

együttműködésről.  Megbeszéltük, hogy november 4-én találkozunk személyesen ezzel 

kapcsolatban.  

 

November 04-én megtartásra került a közbiztonsági fórum, ahol kb. 40 fő vett részt.  

Értesítést kaptam a Belügyminisztériumtól arra vonatkozóan, hogy a 2014. évi szociális tűzifa 

programban benyújtott igénylésünkre 480.060 Ft értékű támogatást 27 erdei m3 kemény 

lombos tűzifa vásárlására használhatunk fel.  

 

November 05-én Dr. Kupó Gyula, a Ferropharma Kft. ügyvezető igazgatója gratulált a 

képviselő-testület megválasztásához. Együttműködést ajánlott.   
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Elmondta, hogy csak azért most tudott jelentkezni, mert külföldön volt.  

Ugyancsak ezen a napon megbeszélést folytattam Makra József polgármester társammal a 

Pitricsomi úttal kapcsolatban, közösen, a két önkormányzatnak kell megjavítania. Ez határút.  

Árajánlatot kér, amelyet majd eljuttat Dócra is, majd azt követően megbeszéljük a 

továbbiakat.  

Szóltunk a hármas határúton lévő „híd” javításáról is. Ígéretet tett, hogy még próbálkozik, jó 

lenne, ha nem az önkormányzatoknak kellene a „híd” megjavításának költségét vállalni.  

 

November 06-án Kovács Sándor vállalkozóval tárgyaltam, megegyeztünk, hogy a Rózsa utca 

azon részét, amely nincs ellátva szilárd útburkolattal, kijavítja. Az ehhez szükséges anyagokat 

a régi mázsaház mellett tárolja. A közel jövőben személyes találkozón átbeszéljük.  

 

November 07-én községünkbe látogattak a Közös Önkormányzati Hivatal köztisztviselői – a 

kemencében tököt és sok-sok finomságot készítettek. Megtisztelt bennünket jelenlétével 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna, Sándorfalva város polgármester asszonya is. Jó hangulatú délután 

volt.  

 

November 08-án részt vettem a foci csapatok szezonzáróján.  

 

November 10-én hivatalomban megkeresett Kovács Sándor vállalkozó, aki elmondta, a Rózsa 

utca azon szakaszát, ahol nincs szilárd burkolat, kijavítaná egészen a Kispercsóra 78. szám 

alatt lévő tanyájáig. Kérte a hozzájárulásomat.  

 

November 11-én tájékoztatást kértem a Sándorfalvi Rendőrőrs vezetőjétől, hogy mi történt 

Percsórán. Elmondta, hogy Kiszner Józsefnét tettlegesen bántalmazta egy férfi, a rendőrök 

kihívták a mentőket. Kiszner Józsefnét jelenleg is a traumatológián ápolják.  

Ugyancsak ezen a napon keresett Bakos András újságíró, aki megnevezte Kiszner Józsefné 

bántalmazóját. Kérdezte a véleményemet.  

 

November 14-én részt vettem a Mozgáskorlátozottak Csongrád Megyei Egyesülete Dóci 

Csoportjának évzáró csoportgyűlésén.  

 

November 15-én megtartásra került a hagyományos óvodabál, ahol szintén részt vettem.  

 

November 17-én a kenyér- és tejosztáson résztvevő rendőrök meglátogattak hivatalomban és 

tájékoztattak, hogy minden a legnagyobb rendben volt.   

Telefonon megbeszélést folytattam Farkas Sándor képviselő úrral, akitől segítséget kértem, 

mikorra várható az augusztus hónapban beadott kérelmünk elbírálása a kiegészítő támoga-

tásunknak. A képviselő úr érdeklődött mi újság a településünkön. Röviden tájékoztattam.  

 
Határozati  javaslat 

 

Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a pol-

gármester beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a két 

ülés között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb tár-

gyalásokról, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról el-

fogadja.  

 

D ó c, 2014. november 18. 

 

 

 

 Tóth  Margit  s.k. 

  polgármester 


